
 

 

PROTOKÓŁ z IV posiedzenia Rady do Spraw Cyfryzacji, które odbyło się 

7 maja 2021 roku, o godzinie 13:00 w formie wideokonferencji. 

Skład zespołów, spotkania Przewodniczących Zespołów z Grupami Roboczymi MC, inne 

pierwsze działania. 

Omówiona została konstrukcja zespołów Rady oraz współpracy z grupami roboczymi MC. 

Ustalany jest nadal skład zespołów. Pan Minister Marek Zagórski zadecydował, że w kilku 

grupach roboczych pozostają dotychczasowi szefowie, a także, by zostali oni 

współprzewodniczącymi struktur: zespół Rady – grupa robocza MC. Pan Przewodniczący 

zaproponował, aby kierownicy zespołów skontaktowali się z kierownikami grup roboczych i 

ustalili tematykę spotkań, a następnie poinformowali Pana Przewodniczącego o wyniku tych 

spotkań. Pan Przewodniczący zaznaczył, że Rada powinna na początku współpracy z grupami 

roboczymi MC i głównymi tematami powrócić na forum Rady z pomysłami, jakie kwestie z tej 

współpracy wynikają dla ustroju cyfryzacji – jest to idea, która powinna przyświecać Radzie, 

aby sprawnie ustanowić wspólne stanowisko np. w sprawie Krajowego Planu Odbudowy. 

Wolna dyskusja i wnioski. 

Jeden z członków Rady zaproponował, aby na posiedzeniu Rady porozmawiać z Panem 

Ministrem Markiem Zagórskim oraz Panią Justyną Orłowską, Pełnomocnikiem Prezesa Rady 

Ministrów do spraw GovTech o kwestii kompetencji cyfrowych, edukacji i cyfryzacji 

administracji. 

Następnie dyskutowano nad agendą kolejnych posiedzeń Rady m.in zaproszenia 

przedstawicieli Ministerstwa Spraw Zagranicznych w temacie Dyrektywy NIS 2 oraz 

cyberbezpieczeństwa. 

Jeden z członków Rady zadał pytanie o harmonogram prac grupy, która ma zająć się 

cyfryzacją zdrowia. Wspomniał także o szansie na zmiany operacyjne do Krajowego Planu 

Odbudowy, dotyczące priorytetów skutecznego wdrażania ustaw i projektów w KPO. 

Zaproponowano, aby w temacie e-zdrowia zaprosić przedstawiciela Ministerstwa Zdrowia, w 

celu zaprezentowania Radzie obecnych działań MZ oraz planów na najbliższą przyszłość. 

Jeden z członków Rady zaproponował, aby poczekać na pełny urobek w zakresie Paperless 

oraz uzupełnić ten wątek w pracy grupy roboczej, która odpowiada za tę kwestie, o 

elementy, które są powiązane, a znajdujące się w kompetencjach innych resortów. Pan 

Przewodniczący poprosił członków Rady o sporządzenie listy zagadnień, które w Paperless są 

potrzebne oraz propozycje zaproszenia gości w tym temacie. 

W dalszej części posiedzenia nastąpiły ustalenia w sprawach organizacyjnych dotyczących 

prac zespołów Rady z przedstawicielami innych resortów czy ekspertów oraz przedstawiono 

kolejne propozycje podjęcia przez Radę tematów, m.in. dotyczących doręczeń 

elektronicznych, rozporządzenia związanego z zarządzaniem danymi oraz planu rozwoju 

kompetencji cyfrowych. 



 

 

Uczestnicy posiedzenia: 

Członkowie Rady: 

1. Izabela Albrycht 

2. Katarzyna Chałubińska-Jentkiewicz 

3. Janusz Cieszyński 

4. Andrzej Dulka 

5. Agnieszka Gryszczyńska 

6. Michał Kanownik 

7. Karol Krawczyk 

8. Anna Beata Kwiatkowska 

9. Mirosław Maj 

10. Dariusz Milka 

11. Aleksandra Musielak 

12. Józef Orzeł  - Przewodniczący 

13. Bolesław Piasecki 

14. Paweł Śniatała  

15. Robert Trętowski 

16. Mateusz Tykierko 

17. Małgorzata Zakrzewska 

18. Marcin Zarzecki 

Zaproszeni goście: 

19. Przemysław Sypniewski, ekspert Rady 

20. Wiesław Paluszyński, ekspert Rady 

Sekretariat Rady i pracownicy Kancelarii Prezesa Rady Ministrów: 

21. Monika Skrzyńska, Zastępca Dyrektora Departamentu Architektury Informacyjnej 

Państwa w KPRM 

22. Katarzyna Staromłyńska-Gójska, KPRM 

23. Anna Supeł, KPRM 

24. Joanna Laskowska, KPRM 


		2021-07-28T01:07:45+0200




